

<p>The Egyptian Stock Exchange</p>	<p>السادة/ البورصة المصرية</p>
<p><u>Invitation to attend The Ordinary General Assembly Meeting of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E subject to provisions of the law no. 8 of the year 1997 and its executive regulations to be held on Wednesday 12/06/2024</u></p>	<p><u>دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية شركة مساهمة مصرية خاضعة لأحكام القانون رقم 8 لسنة 1997 ولائحته التنفيذية المزمع عقده يوم الاربعاء 2024/06/12</u></p>
<p>In implementation of decree No. 150 of 2022 issued by the Financial Regulatory Authority, which allows listed companies to hold their general assembly via audio-visual communication technologies and remote voting, and allows all shareholders to participate in the General Assembly, whether they are inside or outside the Arab Republic of Egypt, and in implementation of the decision of the Financial Regulatory Authority, it was decided to hold the Ordinary General Assembly meeting of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E via remote communication and voting technology without the usual physical gathering .</p>	<p>تطبيقاً للقرار رقم 150 لسنة 2022 الصادر من الهيئة العامة للرقابة المالية الذي يتيح للشركات المقيدة عقد جمعيتها العمومية عبر تقنيات الاتصال الحديثة والتصويت عن بعد وبتيح لجميع المساهمين الاشتراك في الجمعية سواء كانوا داخل جمهورية مصر العربية أو خارجها، وتنفيذا لقرار الهيئة العامة للرقابة المالية فقد تقرر عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م عبر تقنية الاتصال والتصويت عن بعد دون التجمع الفعلي المعتاد.</p>
<p>Shareholders who wish to attend the Ordinary General Assembly and vote remotely using modern means of communication and electronic voting via the (E-magles) platform must send their data, including a copy of personal identification (for natural persons), mobile phone number, e-mail, and a certificate of freezing shares. (Issued at least three days before the date of the assembly, including that the shares will remain frozen until the conclusion of the meeting) and the authorization to attend and vote (for representatives of legal persons)</p> <p>Via the link below:</p> <p>https://rebrand.ly/concretefashiongroup.</p> 	<p>وعلى السادة المساهمين الذين يرغبون في حضور الجمعية العامة العادية والتصويت عن بعد باستخدام وسائل الاتصال الحديثة والتصويت الإلكتروني عبر منصة (E-magles)، إرسال البيانات الخاصة بهم متضمنة صورة من إثبات الشخصية (بالنسبة للأشخاص الطبيعية)، ورقم التليفون المحمول والبريد الإلكتروني وشهادة تجميد الأسهم (صادرة قبل ثلاث أيام من موعد انعقاد الجمعية على الأقل ومتضمنة أن الأسهم سوف تظل مجمدة لحين انقضاء الجمعية) والتفويض بالحضور والتصويت (بالنسبة لممثلي الأشخاص الاعتبارية)</p> <p>عبر الرابط الإلكتروني التالي: -</p> <p>https://rebrand.ly/concretefashiongroup.</p> 

<p>To be effective from the date of the invitation until at least two days before the date of the assembly, so that (E-magles), after verifying the validity of the data, can send the entry data to each shareholder via an e-mail or through a text message, noting that it will only be allowed to the (legal persons) shareholders to authorize those on their behalf to attend and vote remotely, including custodians, portfolio managers or fund managers.</p>	<p>ذلك اعتباراً من تاريخ الدعوة وحتى قبل موعد انعقاد الجمعية بيومين على الأقل، حتى تتمكن (E-magles) بعد التأكد من صحة البيانات بإرسال بيانات الدخول لكل مساهم عن طريق البريد الإلكتروني المرسل من جانبه أو من خلال رسالة نصية، علماً بأنه سوف يتاح للسادة المساهمين من الأشخاص الاعتبارية فقط تفويض من ينيب عنهم بالحضور والتصويت عن بعد بما في ذلك كل من أمناء الحفظ أو مديري المحافظ أو مديري الصناديق.</p>
<p>Accordingly, the Chairperson of the Board of Directors of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments, an Egyptian joint stock company subject to the provisions of Law No. 8 of the year 1997 and its executive regulations, that has an issued and paid-up capital of USD 32,917,500 with its headquarters is in the Public Free Zone - Nasr City - Cairo and is registered with the Cairo Investment Commercial Registry Office under No. 17426, has the honor to invite you to attend the Ordinary General Assembly Meeting at the company's headquarters via the modern means of video conference at 3:00 PM on Wednesday 12/06/2024 to consider the following agenda:</p>	<p>وبناء عليه يتشرف رئيس مجلس إدارة شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية شركة مساهمة مصرية خاضعة لأحكام القانون رقم 8 لسنة 1997 ولائحته التنفيذية برأس مال مصدر ومدفوع قدره 32,917,500 دولار أمريكي والكائن مقرها في المنطقة الحرة العامة - مدينة نصر - القاهرة ومقيدة بمكتب سجل تجارى استثمار القاهرة تحت رقم 17426، بدعوة سيادتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية بمقر الشركة عبر وسيله الاتصال الحديثة الفيديو كونفرنس في تمام الساعة الثالثة عصرا يوم الاربعاء الموافق 2024/06/12 للنظر في جدول الأعمال التالي:</p>
<ol style="list-style-type: none"> 1.The ratification of the company's board of directors' report and its attachments on the company's activities for the financial year ending 31/01/2024. 2.The ratification of the corporate governance report and the auditor's report thereon, for the financial year ending 31/01/2024. 3.The ratification of the company's auditor report on the company's financial statements (consolidated and standalone) for the financial year ending 31/01/2024. 4.The ratification of the company's financial statements (consolidated and standalone) for the financial year ending 31/01/2024. 5.Discharging and releasing the Chairperson and members of the Board of Directors from liability for their actions related to the management of the company for the financial year ending 31/01/2024. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. اعتماد تقرير مجلس إدارة الشركة ومرفقاته عن نشاط الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/01/31. 2. اعتماد تقرير الحوكمة وتقرير مراقب الحسابات عنه، وذلك عن السنة المالية المنتهية في 2024/01/31 3. اعتماد تقرير السيد/ مراقب حسابات الشركة عن القوائم المالية (المجمعة والمستقلة) للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/01/31 4. اعتماد القوائم المالية (المجمعة والمستقلة) للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/01/31. 5. إبراء ذمة السادة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وإخلاء مسئوليتهم عن أعمالهم المتعلقة بإدارة الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/01/31

<p>6.To determine attendance and transportation allowances for the Chairperson and members of the Board of Directors for the financial year ending 31/01/2025.</p> <p>7.To appoint the company's auditor and determine his fees for the financial year ending 31/01/2025.</p> <p>8.The ratification of the donations made during the financial year ending 31/01/2024 and authorizing the company's board of directors to donate for the financial year ending 31/01/2025.</p> <p>9.Electing Five members of the Board of Directors from among the company's shareholders through cumulative voting mechanism for one fiscal year.</p> <p>10. Electing three experienced members of the Board of Directors who are not shareholders of the company through the cumulative voting mechanism for one fiscal year.</p> <p>11. Electing two independent members who meet the conditions of independence through the cumulative voting mechanism for one fiscal year in accordance with the Egyptian Governance Code.</p> <p>12. Authorizing the Board of Directors, after the completion of the company's ordinary general assembly, to hold a meeting of the Board of Directors to determine the capacity of its members and its formation, provided that the formation of the Board includes a Chairman of the Board of Directors, a Vice Chairman of the Board of Directors, a Managing Director, and a second Managing Director, and the formation of the Board committees.</p> <p>13. Determine the powers and authorities of the members of the Board of Directors.</p>	<p>6. تحديد بدلات الحضور والانتقال للسادة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية التي تنتهي في 2025/01/31.</p> <p>7. تعيين مراقب حسابات الشركة وتحديد أتعابه عن السنة المالية التي تنتهي في 2025/01/31.</p> <p>8. اعتماد التبرعات التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في 2024/1/31 والترخيص لمجلس ادارة الشركة بالتبرع عن السنة المالية التي تنتهي في 2025/1/31.</p> <p>9. انتخاب خمسة أعضاء مجلس ادارة من بين المساهمين بالشركة من خلال الية التصويت التراكمي وذلك لمدة سنة مالية واحدة.</p> <p>10. انتخاب ثلاثة أعضاء مجلس ادارة من ذوي الخبرة من غير المساهمين بالشركة من خلال الية التصويت التراكمي وذلك لمدة سنة مالية واحدة.</p> <p>11. انتخاب عضوين مستقلين ممن تتوفر فيهم شروط الاستقلالية من خلال الية التصويت التراكمي وذلك لمدة سنة مالية واحدة.</p> <p>12. تفويض مجلس الادارة بعد الانتهاء من اعمال الجمعية العامة العادية للشركة عقد اجتماع لمجلس الادارة لتحديد صفات أعضائه وتشكيله على أن يتضمن تشكيل المجلس رئيس مجلس ادارة ونائب رئيس مجلس الادارة وعضو منتدب وعضو منتدباً ثاني وتشكيل اللجان المنبثقة من المجلس.</p> <p>13. تحديد صلاحيات وسلطات أعضاء مجلس الادارة.</p>
<p><u>We would like to draw your attention to the following:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • If the legal quorum for the assembly is not met, a second meeting will be called to be held within the thirty days following the first meeting. 	<p><u>ونود ان نوجه عناية السادة المساهمين الي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • في حالة عدم توافر النصاب القانوني لانعقاد الاجتماع سوف يتم الدعوة الى اجتماع ثاني يعقد خلال الثلاثين يوما التالية للاجتماع الاول.

- Shareholders can view the documents and agenda of the assembly meeting and vote on them remotely using the communication and voting system on the agenda items for a period of five working days before and during the assembly meeting and until the meeting is concluded.
- In the event of a desire to submit questions or inquiries, they must be submitted in writing by hand or by registered mail to the company's headquarters (Concrete Fashion Group Company Building - Public Free Zone - Nasr City - Cairo) against a receipt at least three days before the Ordinary General Assembly.
- For whom desires to nominate himself for the board of directors membership, has to submit a written request to the company's administration attached to it the CV illustrating (name, experiences, previous held jobs containing endorsement that he has all the conditions stipulated in the law number 159 of the year 1981 are met, and to attach with the nomination request a copy of an identification document for the natural person and the commercial register for the legal person and the supporting documents for the CV, knowing that the deadline for the nomination requests is on Wednesday 29/05/2024 which is 15 days prior to the Ordinary General Assembly meeting.

Sincerely yours,

Chairperson
Maria Luisa Cicognani

X

- يمكن للسادة المساهمين الاطلاع على مستندات وبنود اجتماع الجمعية والتصويت عليها عن بعد باستخدام نظام الاتصال والتصويت على بنود جدول الاعمال لمدة خمسة ايام عمل قبل انعقاد اجتماع الجمعية واثناء انعقادها ولحين انفضاض الجمعية
- في حالة الرغبة في تقديم أسئلة أو استفسارات يتعين تقديمها مكتوبة باليد او بالبريد المسجل إلى مقر الشركة (مبنى شركة كونكريت فاشون جروب - المنطقة الحرة العامة - مدينة نصر - القاهرة) مقابل إيصال قبل انعقاد الجمعية العامة العادية بثلاثة ايام على الأقل.
- علي من يرغب في ترشيح نفسه لعضوية مجلس الادارة ان يقدم طلب كتابي لإدارة الشركة مرفق به السيرة الذاتية وموضحا به (الاسم، الخبرات ، والاعمال التي تولاها خلال السنوات السابقة متضمنا اقرار بانہ مستوفي لكافة الشروط المنصوص عليها بالقانون رقم 159 لسنة 1981 ، علي ان يرفق بطلب الترشيح صورة ضوئية من مستند تحقيق الشخصية للأشخاص الطبيعيين والسجل التجاري بالنسبة للأشخاص الاعتباريين والمستندات المؤيدة للسيرة الذاتية ، علما بان اخر موعد لقبول الترشيحات هو في تاريخ الاربعاء 2024/05/29 اي قبل موعد انعقاد الجمعية العامة العادية بخمسة عشر يوما .

و تفضلوا بقبول وافر الاحترام و التقدير،،،،

رئيس مجلس الادارة

السيدة/ ماريا لويزا تشيكوناني

X

<p>The Egyptian Stock Exchange</p>	<p>السادة/ البورصة المصرية</p>
<p><u>Invitation to attend Extra-Ordinary General Assembly Meeting of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E subject to provisions of the law no. 8 for the year 1997 and its executive regulations that will be held on Wednesday 12/06/2024</u></p>	<p><u>دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية شركة مساهمة مصرية خاضعة لأحكام القانون رقم 8 لسنة 1997 ولائحته التنفيذية المزمع عقده يوم الاربعاء الموافق 2024/06/12</u></p>
<p>Based on the resolution of the financial Regulatory Authority no. 150 for the year 2022, which allows listed companies to hold their general assembly via audio-visual communication technologies and remote voting, and allows all shareholders to participate in the General Assembly, whether they are inside or outside the Arab Republic of Egypt, and in implementation of the decision of the Financial Regulatory Authority, it was decided to hold the Extra-Ordinary General Assembly meeting of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E via remote communication and voting technology.</p>	<p>تطبيقاً للقرار رقم 150 لسنة 2022 الصادر من الهيئة العامة للرقابة المالية الذي يتيح للشركات المقيدة عقد جمعيتها العمومية عبر تقنيات الاتصال الحديثة والتصويت عن بعد ويتيح لجميع المساهمين الاشتراك في الجمعية سواء كانوا داخل جمهورية مصر العربية أو خارجها، وتنفيذاً لقرار الهيئة العامة للرقابة المالية فقد تقرر عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م عبر تقنية الاتصال والتصويت عن بعد.</p>
<p>Shareholders who wish to attend the Extra-Ordinary General Assembly and vote remotely using modern means of communication and electronic voting via the (E-magles) platform must send their data, including a copy of personal identification (for natural persons), mobile phone number, e-mail, and a certificate of freezing shares. (Issued at least three days before the date of the assembly, including that the shares will remain frozen until the end of the meeting) and the authorization to attend and vote (for representatives of juristic persons)</p> <p>Via the link below:</p> <p>https://rebrand.ly/concretefashiongroup.</p>	<p>وعلى السادة المساهمين الذين يرغبون في حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية والتصويت عن بعد باستخدام وسائل الاتصال الحديثة والتصويت الإلكتروني عبر منصة (E-magles)، إرسال البيانات الخاصة بهم متضمنة صورة من إثبات الشخصية (بالنسبة للأشخاص الطبيعية)، ورقم التليفون المحمول والبريد الإلكتروني وشهادة تجميد الأسهم (صادرة قبل ثلاث أيام من موعد انعقاد الجمعية على الأقل ومتضمنة أن الأسهم سوف تظل مجمدة لحين انقضاء الجمعية) والتفويض بالحضور والتصويت (بالنسبة لممثلي الأشخاص الاعتبارية)،</p> <p>عبر الرابط الإلكتروني التالي: -</p> <p>https://rebrand.ly/concretefashiongroup.</p>



To be effective from the date of the invitation until at least two days before the date of the assembly, so that (E-magles), after verifying the validity of the data, can send the entry data to each shareholder via an e-mail or through a text message, noting that it will only be allowed to the (legal persons) shareholders to authorize those on their behalf to attend and vote remotely, including custodians, portfolio managers or fund managers.





ذلك اعتباراً من تاريخ الدعوة وحتى قبل موعد انعقاد الجمعية بيومين على الأقل، حتى تتمكن (E-magles) بعد التأكد من صحة البيانات بإرسال بيانات الدخول لكل مساهم عن طريق البريد الإلكتروني المرسل من جانبه أو من خلال رسالة نصية، علماً بأنه سوف يتاح للسادة المساهمين من الأشخاص الاعتبارية فقط تفويض من ينيب عنهم بالحضور والتصويت عن بعد بما في ذلك كل من أمناء الحفظ أو مديري المحافظ أو مديري الصناديق.

Accordingly, the Chairperson of the Board of Directors of Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments, an Egyptian joint stock company subject to the provisions of Law No. 8 of the year 1997 and its executive regulations, that has an issued and paid-up capital of USD 32,917,500 with its headquarters is in the Public Free Zone - Nasr City - Cairo and is registered with the Cairo Investment Commercial Registry Office under No. 17426, has the honor to invite you to attend the Extra-Ordinary General Assembly Meeting at the company's headquarters via the modern means of video conference at 2:30 PM on Wednesday 12/06/2024 to consider the following agenda:

وبناء عليه يتشرف رئيس مجلس إدارة شركة كونكريت فاشيون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية شركة مساهمة مصرية خاضعة لأحكام القانون رقم 8 لسنة 1997 ولائحته التنفيذية برأس مال مصدر ومدفوع قدره 32,917,500 دولار أمريكي والكانن مقرها في المنطقة الحرة العامة - مدينة نصر - القاهرة ومقيدة بمكتب سجل تجارى استثمار القاهرة تحت رقم 17426، بدعوة سيادتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية بمقر الشركة عبر وسيله الاتصال الحديثة الفيديو كونفرنس في تمام الساعة الثانية والنصف عصرا يوم الاربعاء الموافق 2024/06/12 للنظر في جدول الأعمال التالي:

1. Considering the proposal presented from the company's board of directors about changing the company's fiscal year to start from the first of January and end on the last of December of each year.
2. Considering amending article 55 of the company's Article of Association to implement the previous point.

1. النظر في المقترح المقدم من مجلس الادارة للشركة بشأن تعديل السنة المالية للشركة لتبدأ من الاول من يناير وتنتهي في اخر ديسمبر من كل سنة.
2. النظر في تعديل المادة (55) من النظام الاساسى للشركة وفقا لمقترح مجلس الادارة بتعديل السنة المالية.

<p>3. Considering the delegation of the Vice Chairman and Managing Director in signing the amendment contract of the article 55 of the company's Article of Association and insert any amendments asked by Administrative entities.</p>	<p>3. النظر في تفويض نائب رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب في التوقيع علي عقد تعديل المادة رقم (55) من النظام الاساسي للشركة وادخال اي تعديلات قد تطلبها ايه من الجهات الادارية .</p>
<p><u>Directing the shareholder's attention to the following:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> In case the legal quorum is not met for the extraordinary General Assembly, an invitation will be sent for a second meeting to be held during the next 30 days from the first meeting. Shareholders can view the documents and items of the assembly meeting and vote on them remotely using the communication system and vote on the agenda items for a period of five working days before the assembly meeting, during, and until the assembly adjourns. In the event of a desire to submit questions or inquiries, they must be submitted in writing by hand or by registered mail to the company's headquarters (Concrete Fashion Group Building - Public Free Zone - Nasr City - Cairo) in return for a receipt at least three days before the Extra-Ordinary general assembly. <p>Sincerely yours,</p> <p>Chairperson Maria Luisa Cicognani</p> <p>X </p>	<p><u>ونوجه عناية السادة المساهمين إلى:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> في حالة عدم اكتمال النصاب القانوني للجمعية العامة غير العادية سيتم الدعوة إلى اجتماع ثان يعقد خلال الثلاثين يوما التالية للاجتماع الأول. يمكن للسادة المساهمين الاطلاع على مستندات وبنود اجتماع الجمعية والتصويت عليها عن بعد باستخدام نظام الاتصال والتصويت على بنود جدول الاعمال لمدة خمسة أيام عمل قبل انعقاد اجتماع الجمعية واثناء انعقادها ولحين انفضاض الجمعية. في حالة الرغبة في تقديم أسئلة أو استفسارات يتعين تقديمها مكتوبة باليد او بالبريد المسجل إلى مقر الشركة (مبنى شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية - المنطقة الحرة العامة - مدينة نصر - القاهرة) مقابل إيصال قبل انعقاد الجمعية العامة غير العادية بثلاثة أيام على الأقل. <p>و تفضلوا بقبول وافر الاحترام و التقدير،،،،</p> <p>رئيس مجلس الادارة</p> <p>السيدة/ ماريا لويزا تشيكوناني</p> <p>X </p>